
Title (en)
Display device for hand tools and similar objects.

Title (de)
Ausstellungsvorrichtung für Handwerkzeuge und ähnliche Gegenstände.

Title (fr)
Support présentoir d'outils main et objets similaires.

Publication
EP 0156088 A1 19851002 (FR)

Application
EP 84420221 A 19841227

Priority
FR 8402977 A 19840214

Abstract (en)
This single-piece device comprises an upper plate (2) attached, at one of its ends, to a perpendicular base (3), the said plate being provided with
profiled openings and, in particular, a plurality of adjacent openings (5) of intersecting cross-section and communicating with one another via a
common passage (p) located in one of the median axes of the plate, the said passage being delimited width-wise by deformable anchoring and
retention noses (6) separating two consecutive openings. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce support monobloc comprend un plateau supérieur (2) solidaire à l'une de ses extrémités d'une embase (3) perpendiculaire ledit plateau étant
agencé avec des ouvertures profilées et notamment une pluralité d'ouvertures (5) adjacentes de section croissante et communiquant entre elles par
un passage (p) commun situé dans l'un des axes medians du plateau, ledit passage étant délimité dans sa largeur par des becs d'ancrage et de
retenue (6) déformables séparant deux ouvertures consécutives.
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